
PROTOKÓŁ Nr 11/2024

z II Sesji IX Kadencji Rady Miasta Szczecinek odbytej dnia 23 maja 2024 r. 
w Sali Posiedzeń Urzędu Miasta Szczecinek

pełna relacja audio-video z sesji RM dostępna na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek 

https://www.hdsYstem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses

Ustawowy skład Rady Miasta Szczecinek: 21 radnych.

Obecnych: 19 radnych, według załączonej listy obecności.

Nieobecny radny: Marek Ogrodziński.

Spóźniony radny: Daniel Rak, nie brał udziału w głosowaniach.

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.: 9:00.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- przywitała zebranych,

- stwierdziła prawomocność obrad i wymagane kworum,

- otworzyła II sesję RM, przedstawiając porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.

2. Ślubowanie radnego.

3. Wystąpienie Burmistrza Miasta Szczecinek Jerzego Hardie-Douglasa.

4. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 07.05.2024 r.

5. Uchwała w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Szczecinek i ustalenia jej składu osobowego.

6. Uchwała w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Szczecinek i ustalenia jej składu 

osobowego.

7. Uchwała w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miasta Szczecinek i określenia przedmiotu ich działania.

8. Uchwała w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta Szczecinek.

9. Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta.

10. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta.

11. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.

12. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza.

13. Wnioski i oświadczenia radnych.

14. Zakończenie sesji.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że chciałaby wprowadzić do porządku obrad następujące zmiany:

> wprowadza się punkt 10, który otrzymuje brzmienie: uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad 

wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta 

Szczecinek.

Uchwałę radni otrzymali w systemie i mogli się z nią zapoznać.

> punkt 11 otrzymuje brzmienie: uchwała w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego.
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Projekt uchwały został radnym przedłożony do zapoznania na stanowiskach pracy.

> punkt 12 podjęcie uchwały: wybór Przewodniczącego Rady Miasta.

- odczytała proponowany porządek obrad po zmianie:

1. Otwarcie sesji.

2. Ślubowanie radnego.

3. Wystąpienie Burmistrza Miasta Szczecinek Jerzego Hardie-Douglasa.

4. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 07.05.2024 r.

5. Uchwała w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Szczecinek i ustalenia jej składu osobowego.

6. Uchwała w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Szczecinek i ustalenia jej składu 

osobowego.

7. Uchwała w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miasta Szczecinek i określenia przedmiotu ich działania.

8. Uchwała w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta Szczecinek.

9. Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta.

10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek.

11. Uchwała w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego.

12. Wybór Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek.

13. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta.

14. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.

15. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza.

16. Wnioski i oświadczenia radnych.

17. Zakończenie sesji.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić uwagi?

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- zasugerowała, że najpierw Pani Wiceprzewodnicząca powinna zaproponować dyskusję, zaproponować 

przegłosowania nowego porządku obrad i dopiero później odczytać przegłosowany porządek obrad,

- dodała, w imieniu klubu, że będą głosować za zmianą.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- podziękowała za wypowiedź,

- poinformowała, że chciała żeby radni zapoznali się najpierw z proponowanym porządkiem obrad, który będzie 

poddany pod głosowanie.

- zapytała, czy są jeszcze jakieś głosy z sali?

Czesław Podkowiak, Mecenas:

- poinformował, że nie poddajemy pod głosowanie porządku obrad,

- zwrócił się do Wiceprzewodniczącej, aby poddała pod głosowanie tylko zmianę do porządku obrad i następnie 

odczytała cały porządek obrad.
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Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- przystąpiła do głosowania nad zmianą porządku obrad.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” zagłosowała za zmianą porządku obrad.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- przedstawiła nowy porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.

2. Ślubowanie radnego.

3. Wystąpienie Burmistrza Miasta Szczecinek Jerzego Hardie-Douglasa.

4. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 07.05.2024 r.

5. Uchwała w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Szczecinek i ustalenia jej składu osobowego.

6. Uchwała w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Szczecinek i ustalenia jej składu 

osobowego.

7. Uchwała w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miasta Szczecinek i określenia przedmiotu ich działania.

8. Uchwała w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta Szczecinek.

9. Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta.

10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek.

11. Uchwała w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego.

12. Wybór Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek.

13. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta.

14. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.

15. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza.

16. Wnioski i oświadczenia radnych.

17. Zakończenie sesji.

Ad.2.
Ślubowanie radnego.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że na sali jest Pan Szymon Kiedel, który w dniu dzisiejszym złoży ślubowanie,

- rozpoczęła ceremonię złożenia ślubowania i poinformowała, że po odczytaniu roty ślubowania radny Pan 

Szymon Kiedel powstanie i wypowie słowo "ślubuję", może dodać zapis: "Tak mi dopomóż Bóg",

- odczytała rotę ślubowania:

"Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować 

godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców.”

Szymon Kiedel radny:
- powstał i złożył uroczyste ślubowanie słowami: „Ślubuję”.
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Stan radnych po ślubowaniu: 19 radnych.

Ad.3.
V wiSUi iTlióliZći iViiast<J <uZCZOCil'luk JiJI'Z6(-|0 HaidiU i^UUj-jlcubci.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:
„Szanowni Państwo, Pani Przewodnicząca, Pani Burmistrz, Panie Burmistrzu, Szanowni Radni, Urzędnicy Miasta, 

Przedstawiciele Spółek, Goście.

Fakt, że dzisiaj tutaj przed Państwem stoję jest zapewne dla wielu z Was wielkim zaskoczeniem. Żeby było jasne, jest 

też pewnym zaskoczeniem dla mnie. Nie planowałem powrotu na fotel Burmistrza, ale jak widać, życie bywa czasami 

przewrotne i nieprzewidywalne.

Przed nami pięcioletnia kadencja. To może być bardzo dobry czas dla Szczecinka. Fakt powrotu do władzy Platformy 

Obywatelskiej i jej koalicjantów rokuje według mnie powrót do normalności. Dane makroekonomiczne wydają się 

zwiastować dynamiczny rozwój gospodarczy kraju. Poprawiają się nastroje Polaków, wzrasta konsumpcja, a co za 

tym idzie rozwój przedsiębiorczości. Każdy, kto chce pracować, powinien w najbliższych latach znaleźć 

satysfakcjonującą pracę. Wzrost płac i małe bezrobocie to większe wpływy do budżetu miasta z udziału w podatku od 

osób fizycznych, czyli z PIT-u, a zyski firm z kolei z CIT-u, czyli podatku od osób prawnych. Optymizm inwestorów 

przekłada się na wzrost zainteresowania zakupem nieruchomości, co zresztą mogliśmy obserwować również 

w ostatnim czasie w naszym mieście. Oczywiście, jak już wspomniałem, życie bywa nieprzewidywalne, tak jak ten mój 

wybór. Zawsze jednak coś może pójść nie tak. Wojna, wpływ wyborów w Stanach Zjednoczonych, wyniki wyborów do 

Europarlamentu. To wszystko może mieć wpływ na sytuacje gospodarcze Europy i Polski. Jakaś kolejna pandemia 

i tym podobne. Jednak ja jestem urodzonym optymistą i dlatego wierzę, że będzie dobrze.

Analiza sytuacji finansowej miasta daje podstawy do umiarkowanego optymizmu. Co prawda zadłużenie wielkości 50 

milionów złotych robi wrażenie, to musimy odnieść to do rosnących dochodów, które przekraczają w tej chwili 235 

milionów złotych. Powoduje to, że wskaźnik zadłużenia do dochodów jest bezpieczny i oscyluje w okolicy 21%. To jest 

naprawdę zupełnie przyzwoity wynik.

Idąc do wyborów, ugrupowanie, które reprezentuje Komitet Douglasa zaprezentowało swój program wyborczy. Składa 

się on z zapowiedzi pewnych rozwiązań systemowych, ale też obietnic zmian, zarówno takich miękkich, jak 

i inwestycyjnych, twardych, infrastrukturalnych. Ten program zyskał wielkie poparcie społeczne. Śladem 13 

poprzednich lat, w których byłem Burmistrzem i tym razem zamierzam próbować literalnie wypełnić obietnice 

wyborcze. Tak pojmuję uczciwość wobec mieszkańców.

Jednocześnie już dziś z tego miejsca deklaruję, że jest to katalog otwarty. Jestem gotowy do dyskusji i do 

wprowadzania do naszych planów korekt, również niektórych cudzych pomysłów, na przykład części tych, z którymi 

do wyborów szła Koalicja Obywatelska.

Abyśmy w najbliższych latach mogli obserwować dynamiczny rozwój miasta, muszą być spełnione pewne warunki. 

Potrzebujemy środków inwestycyjnych, w tym zwiększenia skuteczności ich pozyskiwania z Unii Europejskiej 

i z innych potencjalnych źródeł, na przykład z programów szwajcarskich czy norweskich. Mówiąc krótko, potrzebujemy 

pieniędzy. Musimy spróbować sięgnąć do grantów nie tylko polskich, ale i dystrybuowanych bezpośrednio z Brukseli. 

Będzie się to wiązało z koniecznością wzmocnienia Wydziału Rozwoju Ratusza, a być może posiłkowania się też 

firmami zewnętrznymi. Miasto ma dramatycznie mało projektów inwestycyjnych.
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Spróbuję to zmienić. Utworzymy ranking najpilniejszych, najbardziej pożądanych inwestycji i zlecimy ich pilne 

zaprojektowanie. To zresztą już się dzieje.

Przywrócimy ważność części wygasłych pozwoleń na budowę i reanimujemy niektóre zdezaktualizowane projekty 

budowlane. Oczywiście w wypadku jakichś większych, świeżych projektów, nowych tytułów, projektowanie musi być 

poprzedzone wykonaniem studiów wykonalności, aby zobaczyć, czy w ogóle te inwestycje mają sens. Aby 

przyspieszyć działania inwestycyjne przywróciłem funkcjonowanie Wydziału Inwestycyjnego, z nieznanych mi 

powodów zmarginalizowanego w ostatnich latach i ogłosiłem do niego dodatkowy nabór.

W mieście została też wzmocniona obsługa prawna. Kolejnym równie ważnym warunkiem powodzenia naszych 

planów rozwojowych jest współdziałanie miasta z powiatem, z regionem i z władzami na szczeblu państwowym. Mimo 

niezbyt obiecującego początku tej kadencji w relacjach z samorządem powiatowym, liczę mimo wszystko na jak 

najbliższą współpracę z zarządem powiatu i w tym osobiście ze starostą Krzysztofem Lisem, któremu z tego miejsca 

gratuluję kolejnego wyboru na to stanowisko.

Moja wieloletnia znajomość z Marszałkiem Województwa Zachodniopomorskiego, Olgierdem Geblewiczem, powinna 

zaowocować ułatwieniem kontaktów i dialogu z władzami samorządowymi na szczeblu wojewódzkim. Sądzę, że dzięki 

swojej czteroletniej przygodzie z parlamentem, której notabene nie wspominam z wielkim rozrzewnieniem, dzięki 

osobistemu poznaniu większości obecnych członków rządu, mój dostęp do wielu ministerstw będzie teraz prostszy, 

a przynajmniej tak mi się wydaje. Te wszystkie kontakty z różnymi szczeblami władzy są niezwykle ważne, 

ale najważniejsze jest coś innego.

Najważniejsza jest zgoda w samym Szczecinko. Kampania wyborcza zakończyła się de facto zaledwie miesiąc temu. 

Stoczyliśmy dość twardą, momentami brutalną walkę. Zantagonizowała ona wiele osób. Każda strona uważa, że to 

ona była obrażana, że to konkurent grał nie fair. Ten żal i te pretensje nie znikną jak za machnięciem czarodziejskiej 

różdżki. Żeby było jasne, również nie znikną one z mojej głowy. Jednak jestem pewien, że wszystkie jeszcze miesiąc 

temu walczące ze sobą strony łączy jedno. Autentyczna troska o Szczecinek, a może nawet należałoby powiedzieć 

może nieco górnolotnie miłość do miasta. Bo Szczecinek to dla nas wszystkich i tych, którzy się tutaj urodzili, i tych tak 

zwanych napływowych miejsce magiczne. Dlatego musimy podejść racjonalnie do współpracy. Dlatego, mimo że 

kampania była bardzo ostra i nas poróżniła, poraniła, usiedliśmy do stołu z Danielem Rakiem, stojącym obecnie na 

czele Platformy Obywatelskiej w powiecie szczecineckim. Wynegocjowaliśmy kompromis. Uzgodniliśmy koalicyjne 

współrządzenie miastem. Wynikiem tej umowy jest podział ról w Radzie Miasta, obsada Przewodniczącego Rady 

i stanowisko Wiceburmistrza dla Macieja Makselona.

Wiem, że dla wielu ta nominacja Maćka, jest niezrozumiała i trudna do zaakceptowania, ale dobieranie 

współpracowników to moja prerogatywa. Próbowałem wielu krytykującym mnie za tą decyzję tłumaczyć swój punkt 

widzenia i moje kalkulacje. Niestety często, muszę przyznać, z przykrością bezskutecznie.

Uważam jednak, że mam rację i mogę mieć tylko nadzieję, że nie będę tego ruchu żałował. Ten kompromis jest 

wynikiem uznania przez obie strony, że z jednej strony Koalicja Obywatelska uzyskała większą liczbę mandatów 

radnych w Radzie Miasta, ale też, że władzę wykonawczą mieszkańcy Szczecinka, przytłaczającą większością 

głosów, powierzyli mnie. Potwierdziliśmy w rozmowach, że Burmistrz ma niezbywalne prawo realizowania swojego 

programu, który tak masowo zaakceptowali szczecinecczanie.

Ma również prawo dokonania zmian personalnych, które uważa za słuszne, zarówno w jednostkach organizacyjnych 

miasta, jak i jego spółkach komunalnych. Chcę tutaj podkreślić, że nic nie odwiedzie mnie od skontrolowania tych 

jednostek i spółek. Chciałbym podkreślić to z całą mocą. Nic nie odwiedzie mnie od wykonania audytów i swoistego 
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bilansu otwarcia. Zresztą niektóre kontrole już się zaczęły. Jeśli natkniemy się na rażące nieprawidłowości, 

niezależnie od tego, czy istnieje koalicja, czy jej nie ma i czy ktoś ma legitymację partyjną, czy jej nie ma, będą 

wyciągane daleko idące konsekwencje.

Niu musimy się kochać, ale musimy współpracować. Zwta^aiii się iu oczywiście przede wszystkim do ładnych Koalicji 

Obywatelskiej. Musimy pamiętać o tym, że niezależnie od nazewnictwa jesteśmy częścią tej samej strony sceny 

politycznej.

Ten chłód, który dzisiaj widoczny jest w naszych relacjach, z czasem osłabnie, a w końcu zniknie. I oby trwało to tylko 

jak najkrócej.

Chcę zapewnić mieszkańców Szczecinka, że będę uważnie wsłuchiwał się w ich głos.

Wznawiamy w Urzędzie Miasta cotygodniowe przyjęcia mieszkańców. Pierwsze zresztą odbędą się dzisiaj.

Zintensyfikuję kontakty z mediami i zmodyfikuję sposób przekazywania informacji dotyczących pracy ratusza i jego 

agent. Powołamy gremia konsultacyjne i opiniotwórcze, w tym Młodzieżową Radę Miasta.

Myślimy nad utworzeniem Miejskiej Rady Społecznej, ciała doradczego i opiniującego nowe pomysły i rozwiązania 

adresowane do mieszkańców. Reaktywujemy, mam nadzieję za Państwa zgodą, Rady Osiedli.

Cały program Komitetu Wyborczego Wyborców Douglasa, który to komitet w Radzie Miasta reprezentują radni Klubu 

Douglasa, był kolportowany w trakcie kampanii wyborczej do wszystkich mieszkańców.

Dlatego też nie zamierzam go dzisiaj tutaj powtarzać. Będzie między innymi dostępny na stronie internetowej Ratusza. 

Podchodzimy do niego niezwykle poważnie. Dziś staje się on naszym docelowym zbiorem zamierzeń na najbliższe 

pięć lat. Zrobię wszystko, co możliwe, by wypełnić ten program treścią, a wszystko w jednym celu. Byśmy znów mogli 

być dumni z miasta.

Dziękuję bardzo”.

Ad.4,
Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 07.05.2024 r.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że protokół był wyłożony w Biurze Rady Miasta i w Biuletynie Informacji Publicznej,

- w związku z brakiem uwag do protokołu, przystąpiła do głosowania nad nim.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 19 głosami „za” przyjęła protokół z dnia 07.05.2024 r.

Ad.5.
Uchwała w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Szczecinek i ustalenia jej składu osobowego.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że otrzymała propozycje składu osobowego od klubów radnych i radnych niezrzeszonych 

w klubach i proponuje się do składu Komisji Rewizyjnej następujących radnych:

1. Maciej Batura,

2. Marek Ogrodziński,

3. Krystyna Kaszewska,
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4. Magdalena Lubczyk,

5. Wojciech Stypa,

- poinformowała, że wszyscy radni wyrazili zgodę na kandydowanie,

- dodała, że radny Marek Ogrodziński, jest nieobecny w dniu dzisiejszym, ale na piśmie złożył do Biura Rady 

oświadczenie, że wyraża zgodę na kandydowanie,

- otworzyła dyskusję,

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę:

Nr II/3/2024
w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Szczecinek i ustalenia jej składu osobowego.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.6.

Uchwała w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Szczecinek i ustalenia jej składu 

osobowego.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że otrzymała propozycje składu osobowego od klubów radnych i radnych niezrzeszonych 

w klubach i proponuje się do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji następujących radnych:

1. Krzysztof Zawada,

2. Ryszard Pazoła,

3. Maciej Batura,

4. Marcin Jaczewski,

5. Magdalena Lubczyk,

- poinformowała, że wszyscy radni wyrazili zgodę na kandydowanie,

- otworzyła dyskusję.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- poinformowała, że pierwsza część wypowiedzi będzie w imieniu klubu, druga część będzie osobista,

- przekazała w imieniu klubu, że co do wszystkich pozostałych kandydatur nie ma żadnych zastrzeżeń,

- poinformowała, że w imieniu własnym uważa, po doświadczeniach z końcówki poprzedniej kadencji, że Pan 

radny Krzysztof Zawada, który z tego co wie, będzie proponowany na Przewodniczącego tej komisji, nie 

powinien pełnić tego stanowiska,

- umotywowała to tym, że ostatnia skarga, która wpłynęła 21 lutego, nie została do tej pory rozpatrzona, 

a zgodnie z ustawą powinna być rozpatrzona w ciągu miesiąca,

- dodała, że skarga nie powinna być procedowana tak jak była,
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- poinformowała, że głosujemy nad składem całościowo i w przypadku tej uchwały wstrzyma się od głosu, nie 

zagłosuje ani za, ani przeciw.

iviciivjviraia rMibidk-HomiatkO WiCGprzeWOdriiCZ^Cci rxduy iwiidOLd.

- podkreśliła wypowiedź Przewodniczącej Dudź, że głosujemy skład osobowy, komisje będą się konstytuowały 

chwilę później.

Krzysztof Zawada radny:

- odniósł się do wypowiedzi Przewodniczącej Dudź i stwierdził, że ocenia pięcioletnią pracę komisji przez 

pryzmat ostatniej skargi,

- poinformował, że w przypadku ostatniej skargi wszelkie procedury zostały zachowane, skarżący dostał 

odpowiedź,

- dodał, że skarżący skarżył do Wojewody i jest odpowiedź, że wszelkie procedury zostały zachowane.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę:

Nr II/4/2024
w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Szczecinek

i ustalenia jej składu osobowego.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.7.
Uchwała w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miasta Szczecinek i określenia przedmiotu ich działania.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że powołuje się następujące stałe komisje Rady Miasta Szczecinek i określa się przedmiot ich 

działania:

1. Komisja Budżetowo-Ekonomiczna,

2. Komisja Rozwoju Gospodarczego i Samorządności,

3. Komisja Problemów Społecznych,

4. Komisja Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego,

5. Komisja Edukacji i Kultury,

6. Komisja Sportu i Turystyki,

7. Komisja Zdrowia i Ochrony Środowiska,

odczytała zadania poszczególnych Komisji, 

w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.
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\A/ głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr II/5/2024
w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miasta Szczecinek i określenia przedmiotu ich działania.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.8.

Uchwała w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta Szczecinek.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że otrzymała propozycje składów osobowych od klubów radnych i radnych niezrzeszonych 

w klubach,

- odczytała proponowane nazwiska kandydatów do poszczególnych komisji, którzy wyrazili zgodę na 

kandydowanie,

- dodała, że radny Marek Ogrodziński, jest nieobecny w dniu dzisiejszym, ale na piśmie złożył oświadczenie, że 

wyraża zgodę na kandydowanie:

1. Komisja Budżetowo-Ekonomiczna w składzie:

1) Ryszard Pazoła,

2) Szymon Kiedel,

3) Krystyna Kaszewska,

4) Małgorzata Bała,

5) Wojciech Stypa.

2. Komisja Rozwoju Gospodarczego i Samorządności w składzie:

1) Magdalena Lubczyk,

2) Marcin Jaczewski,

3) Janusz Rautszko,

4) Maciej Batura,

5) Krzysztof Zawada.

3. Komisja Problemów Społecznych w składzie:

1) Małgorzata Bała,

2) Anna Ponichtera,

3) Paulina Peciak-Nazarewska,

4) Jacek Lesiuk,

5) Małgorzata Kubiak-Horniatko.

4. Komisja Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego w składzie:

1) Jacek Brynkiewicz,
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2) Paulina Peciak-Nazarewska,

3) Małgorzata Kubiak-Horniatko,

4) Joanna Pawłowicz,

5) Katarzyna Dudź.

5. Komisja Edukacji i Kultury w składzie:

1) Marcin Jaczewski,

2) Damian Cembrowski,

3) Jacek Brynkiewicz,

4) Jacek Lesiuk,

5) Szymon Kiedel.

6. Komisja Sportu i Turystyki w składzie:

1) Szymon Kiedel,

2) Jacek Lesiuk,

3) Janusz Rautszko,

4) Anna Ponichtera,

5) Damian Cembrowski.

7. Komisja Zdrowia i Ochrony Środowiska w składzie:

1) Marek Ogrodziński,

2) Janusz Rautszko,

3) Krystyna Kaszewska,

4) Joanna Pawłowicz,

5) Katarzyna Dudź.

- otworzyła dyskusję.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- poinformowała, że ma nadzieję, że współpraca naszych radnych będzie coraz lepsza,

- dodała, że rozumie i akceptuje, że Koalicja Obywatelska ma większość,

- nadmieniła, że mieli pomysł, żeby stanowiska przewodniczących i wiceprzewodniczących były tzw. mijanką, 

czyli np. przewodniczący był z danego klubu, wiceprzewodniczący, był z drugiego,

- wspomniała, że potrafiła porozmawiać z Panią Przewodniczącą Klubu Małgorzatą Kubiak-Horniatko, niestety 

wielokrotnie próbowała skontaktować się z Przewodniczącym Klubu Koalicji Obywatelskiej Markiem 

Ogrodzińskim i nie udało się,

- podsumowała, że ma nadzieję, że wspólne kontakty będą utrzymywane, bo działamy dla mieszkańców, a nie 

na podstawie swoich animozji, prewencji.
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Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr II/6/2024
w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miasta Szczecinek.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- ogłosiła 10 minut przerwy, celem ukonstytuowania się Komisji Prawa i Komisji Problemów Społecznych,

- dodała, że stanowiska tych komisji będą potrzebne do procedowania dalszych uchwał na tej sesji Rady 

Miasta,

- poprosiła Pana Mecenasa o pozostanie na sali.

Obrady wznowiono po przerwie o godz.: 9:55.

Radny Daniel Rak przybył na posiedzenie sesji i nie brał udziału w głosowaniach.

Obecnych 20 radnych.

Ad.9.
Uchwała w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta.

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- omówił projekt uchwały,

- Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr II/7/2024
w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.10.
Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek.
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Małgorzata Bała Przewodnicząca Komisji Problemów Społecznych:

- omówiła projekt uchwały,

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 19 głosami „za” podjęła uchwałę:

Nr II/8/2024
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali i pomieszczeń tymczasowych wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek.
Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Ad.11.

Uchwała w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że przed podjęciem tej uchwały istnieje możliwość wypowiedzenia się strony co do tematu, na 

sali jest obecny Pan Daniel Rak,

- dodała, że zanim odda mu głos, poprosi o przedstawienie stanowiska Komisji Prawa.

Jacek Brynkiewicz Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego:

- omówił projekt uchwały,

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Daniel Rak radny:

- przywitał zebranych na sali, Pana Burmistrza, Szanowną Radę i poinformował, że za chwilę podjęta zostanie 

uchwała o wygaśnięciu jego mandatu,

- stwierdził, że jest to naprawdę bardzo ważny moment, decyzja przed którą stanął nie była łatwa,

- poinformował, że 21 maja został wybrany na Wicestarostę, wcześniej pełnił zaszczytną funkcję 

Przewodniczącego Rady Miasta,

- wyjaśnił, że tych funkcji nie można łączyć i takie są konsekwencje i następstwa jego decyzji,

- przekazał, że są na etapie nowego rozpoczęcia, zaczęli rozmowy z komitetem Douglasa, z Panem 

Burmistrzem Douglasem na temat współpracy, porozumienia,

- ma nadzieję, że rada pod przewodnictwem dzisiaj nowo wybranej Pani Przewodniczącej będzie podejmowała 

dobre, konstruktywne, merytoryczne uchwały, które będą służyły Szczecinkowi,

- poinformował, że wsłuchując się w dzisiejszą wypowiedź Burmistrza Douglasa, wie, że jest dużo pracy, zdaje 

sobie sprawę, że te pięć lat to okres dużej szansy dla Szczecinka,

str. 12



- zadeklarował chęć współpracy, jako Starostwo Powiatowe,

- ma nadzieję, że w wyniku tego porozumienia nie będzie wendety na ludziach, którzy chcieli, aby Szczecinek 

w nieco innym kierunku się rozwijał,

- ma również nadzieję, że porozumienie, które kiełkuje i rodzi się dosyć ciężko, będzie się materializowało 

w sposób dobry dla mieszkańców, ale też dla przedstawicieli Koalicji Obywatelskiej i ludzi, którzy mają nieco 

inny pogląd dzisiaj, ale bardzo zbliżony i będzie to podążało w kierunku dobrych rozwiązań dla miasta 

Szczecinek,

- dodał, że ma nadzieję, że będzie rozmowa na temat realizacji, chociaż w części programu, z którym szli do 

wyborów, bo to są bardzo dobre rozwiązania, które w najbliższym czasie warto by było wdrożyć i realizować, 

z korzyścią dla mieszkańców Szczecinka,

- życzył wszystkim, aby podejmowali słuszne, rozważne, mądre decyzje, a nowej Pani Przewodniczącej ułatwi 

to prowadzenie sesji.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” podjęła uchwałę:

Nr II/9/2024
w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały.

Daniel Rak opuścił obrady Rady Miasta Szczecinek.

Ad.12.
Wybór Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- poprosiła o zgłaszanie kandydatur.

Szymon Kiedel radny:

- w imieniu Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej zgłosił kandydaturę radnej Grażyny Kuszmar,

- przedstawił krotką laudację Pani Grażyny Kuszmar.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- zapytała, czy są inne zgłoszenia?

- stwierdziła, że więcej kandydatur nie zgłoszono,

- zapytała radną Grażynę Kuszmar czy wyraża zgodę na kandydowanie?
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Grażyna Kuszmar radna:

- wyraziła zgodę na kandydowanie.

kici i yu i <.aia Kubicik-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady kuciolci.

- poinformowała o konieczności powołania spośród radnych Komisji Skrutacyjnej,

- poprosiła o zgłaszanie kandydatur do ww. Komisji.

Zgłoszono następujące kandydatury:

1. radny Marcin Jaczewski (zgłoszony przez Katarzynę Dudź Przewodniczącą Klubu Douglasa:) - 

wyraził zgodę na pracę w Komisji,

2. radna Krystyna Kaszewska (zgłoszona przez radnego Szymona Kiedla) - wyraziła zgodę na pracę 

w Komisji,

3. radny Maciej Batura (zgłoszony przez radnego Janusza Rautszko) - wyraził zgodę na pracę 

w Komisji.

Marcin Jaczewski radny:

- poinformował w kwestii formalnej, aby wnieść inny sposób głosowania, bo obecny nie do końca spełnia 

zasady tajności,

- dodał, że wie, że statut nie przewiduje innej formy, ale coś trzeba zrobić, żeby sposób głosowania był tajny, bo 

wystarczy, że ktoś nie użyje długopisu, to już wiadomo jak zagłosował.

Czesław Podkowiak, Mecenas:

- wyjaśnił, że statut wskazuje jak powinno wyglądać głosownie,

- dodał, że może zgodzić z Panem Radnym i dlatego Komisja Skrutacyjna, która będzie przeprowadzała 

głosowanie będzie miała jeden długopis i będzie go przekazywała,

- stwierdził, że inaczej nie można, niż jak wynika ze statutu.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że każdy z radnych, który podejdzie do mównicy, zagłosuje jednym długopisem, żeby 

zachować zasady tajności, o których mówi Pan Marcin Jaczewski.

Marcin Jaczewski radny:

- sprecyzował, że chodzi o wyznaczenie miejsca, tak jak Pani Przewodnicząca powiedziała, w którym tajność 

będzie zachowana, bo w przypadku jednej kandydatury niestety ta procedura nie zapewnia tajności.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że Komisja to ustali i przystąpiła do głosowania nad wyborem składu Komisji Skrutacyjnej.

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 18 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” zatwierdziła skład ww. Komisji 

Skrutacyjnej.
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Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- ogłosiła 10-minutową przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej i przygotowania kart do 

głosowania.

Obrady wznowiono po przerwie o godz.: 10:20.

Obecnych 19 radnych.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- poprosiła Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie zasad głosowania.

Maciej Batura Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej:

- poinformował, że został wybrany na Przewodniczącego Komisji, a Pani Krystyna Kaszewska i Pan Marcin 

Jaczewski są członkami Komisji,

- przedstawił zasady głosowania (regulamin głosowania podpisany przez członków Komisji Skrutacyjnej stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu z sesji Rady Miasta),

- poprosił Panią Krystynę Kaszewską o wydanie radnym opieczętowanych kart do głosowania.

Marcin Jaczewski radny:

- odczytał w kolejności alfabetycznej imiona i nazwiska radnych, którzy kolejno podchodzili do urny i wrzucali 

karty do głosowania.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- ogłosiła 5-minutową przerwę w obradach w celu obliczenia wyników wyborów.

Obrady wznowiono po przerwie o godz.: 10:33.

Obecnych 19 radnych.

Maciej Batura Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej:

- przedstawił wyniki głosowania,

- poinformował, że na radną Panią Grażynę Kuszmar oddano 16 głosów „za”, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się” i 1 głosie „przeciw”,

- podsumował, że Komisja Skrutacyjna stwierdza, że Pani Grażyna Kuszmar uzyskała wymaganą liczbę głosów 

i została Przewodniczącą Rady Miasta Szczecinek.

Małgorzata Kubiak-Horniatko Wiceprzewodnicząca Rady Miasta:

- stwierdziła podjęcie uchwały:

Nr 11/10/2024
w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miasta Szczecinek.

- przekazała nowej Przewodniczącej dalsze prowadzenie sesji.
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Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- podziękowała wszystkim za oddane głosy,

- poinformowała, że ma nadzieję, że wspólna praca będzie pracą merytoryczną i odpowiedzialną,

- zgodziła się z Panem burmistrzem Douglasem, ze 10 musi cyc doory czas dla bzczecmka, Do wszystkim 

zależy, aby Szczecinek rozwijał się dynamicznie,

- dodała, że ma nadzieję, że różne uszczypliwości i kąsania już się zakończyły,

- życzyła wszystkim miłej pracy,

- przejęła dalsze prowadzenie sesji i realizację porządku obrad.

Ad.13.

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta.

Uwag nie zgłoszono.

Ad.14.

Informacja z działalności Burmistrza Miasta.

Paulina Peciak-Nazarewska radna:

podziękowała, za zagospodarowanie pieniędzy na przedzielenie wybiegu dla psów przy osiedlu 

Wodociągowa.

Ad.15.

Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza.

Pytań nie zgłoszono.

Ad.16.
Wnioski i oświadczenia radnych.

Marcin Jaczewski radny:

- przedstawił i odczytał treść swojej interpelacji zatytułowanej „Dostępność cyfrowa stron internetowych miasta 

Szczecinek”,

- dodał, że będzie wdzięczny za odpowiedź na zawarte w interpelacji pytania,

- poinformował, że interpelację złoży na piśmie i dokument dostępny cyfrowo prześle do Biura Rady Miasta 

celem zamieszczenia w Biuletynie Informacji Publicznej.

Treść interpelacji dostępna na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek:

https://bip.szczecinek.pl/interpelacja/4545/interpelacja-w-sprawie-dostepnosci-cyfrowei-stron-internetowych-miasta- 

szczecinek-oraz-jednostek-podleglych

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- stwierdził, że jest to ciekawy temat, którego kompletnie nie znał,
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- wyjaśnił, że przed sesją spotkał z radnymi Klubu Douglasa, krótko rozmawiali i dowiedział się dwóch rzeczy,

- pierwsza rzecz - poinformował, że poprawił niesłusznie Pana Radnego, twierdząc, że w Radzie Miasta nie ma 

interpelacji, tylko są zapytania i wnioski, a interpelacje są w Sejmie, a okazało się, że nie ma racji, bo zgodnie 

z prawem w samorządzie terytorialnym nie ma wniosków, a są interpelacje i oświadczenia, w związku z tym 

przy kolejnych planach sesji proponowałby, aby był zmieniony ten punkt i nie było "wnioski i oświadczenia" 

tylko "interpelacje i oświadczenia radnych",

- druga rzecz - stwierdził, że nie czuje się władny, żeby powiedzieć, czy są jakieś przygotowania miasta, 

szkolenia, do tego ciekawego projektu, zaadoptowania tych stron miasta, jak również spółek,

- przyznał, że dobrze, że są dzisiaj szefowie spółek, jednostek miasta, ponieważ to również ich tyczy, do 

wymogów prawa, które każą skonfigurować strony, aby była możliwa transkrypcja na przekaz audio,

- poinformował, że nie miał zielonego pojęcia, że coś takiego istnieje, że takie są wymogi i uważa, że to jest 

bardzo słuszne, ponieważ forma jaka jest w tej chwili przyjęta, to znaczy zamieszczania na stronach miasta 

skanów dokumentów z podpisem, uniemożliwia transkrypcję na przekaz audio, czyli część osób tych 

niewidzących i niedowidzących jest wykluczona z możliwości zapoznania się z tymi materiałami,

- przyrzekł, że pochyli się nad tym zagadnieniem i będzie starał się to wdrożyć, jeżeli to już nie jest wdrażane, 

to na pewno to wdroży, bo jest to słuszne i tak nakazuje prawo,

- stwierdził, że będziemy starali się z tej platformy rządowej korzystać.

Czesław Podkowiak, Mecenas:

- poinformował, że to co Pan Burmistrz powiedział dotyczyło stanu prawnego przed 2018 rokiem, wtedy 

faktycznie w porządku obrad były interpelacje,

- wyjaśnił, że od 2018 roku nastąpiła zmiana ustawy o samorządzie gminnym i nastąpiły konkretne zmiany 

w naszym statucie, więc interpelacje składa się np. do Burmistrza za pośrednictwem Pani Przewodniczącej, 

Pani Przewodnicząca przekazuje do Pana Burmistrza i wtedy Pan Burmistrz odpowiada,

- dodał, że interpelacje są zamieszczone na stronach internetowych,

- stwierdził, że nie ma w porządku obrad punktu "interpelacje", bo nie może być, ustawodawca to zmienił 

ponieważ kiedyś wykorzystywano to, żeby manifestować swoje różne poglądy i nie żeby merytorycznie były 

załatwiane sprawy, tylko żeby występować na sesji,

- podkreślił, że pozwolił sobie zabrać głos, bo w porządku obrad nie może być punktu "interpelacje",

- dodał, że jeżeli chodzi o statut i ustawę o samorządzie gminnym, ustawodawca mówi o interpelacjach 

i zapytaniach, bo to są dwie różne kwestie i Państwo Radni mogą kierować zapytania i również za 

pośrednictwem Pani Przewodniczącej, Pani Przewodnicząca ma rejestr, jest określona procedura, która 

wymusza określone działania po stronie organu wykonawczego.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- dopytał, czy niemożność przedstawiania interpelacji na sesji wynika z przyjętego przez Radę Miasta 

regulaminu?

Czesław Podkowiak, Mecenas:

- odpowiedział, że to wynika z ustawy o samorządzie gminnym,
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- dodał, że te zmiany, które były w ustawie o samorządzie gminnym wprowadzono do naszego statutu i dlatego 

m.in. dyskutując o przypadku projektu statutu były wątpliwości czy dalej można utrzymać te poprzednie zapisy 

i zamieszczać w porządku obrad interpelacje i zapytania radnych,

- wyjaśnił, że patrząc na obowiązujący stan prawny, takich zapisów nie może być.

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:

- podziękował Mecenasowi za wyjaśnienie.

Janusz Rautszko radny:

- zwrócił się do Pani Przewodniczącej, Szanownej Rady, Państwa Burmistrzów oraz mieszkańców naszego 

miasta i powiedział, że czuje się w obowiązku poinformowania wszystkich o aktualnej sytuacji związanej 

z obecnością Sióstr Niepokalanek w Szczecinku. Optymistyczne doniesienia medialne sprzed kilku miesięcy, 

mówiące o tym, że siostry pozostaną w domu przy ulicy Kościuszki 30, dotyczące znajdującej się tutaj kaplicy 

i działającej wciąż świetlicy dla dzieci, są już dzisiaj nieaktualne, a dokładnie przestaną być aktualne za 

niespełna 40 dni, z końcem czerwca tego roku. W przyszłym 2025 roku przypada jubileusz 80-lecia obecności 

Sióstr Niepokalanek w Szczecinku, które na te ziemie przybyły 18 sierpnia 1945 roku. Wszystko wskazuje na 

to, że tego jubileuszu nie doczekamy, ponieważ władze zgromadzenia podjęły ostateczną decyzję 

o sprzedaży zajmowanego przez siostry domu przy ulicy Kościuszki 30, prywatnej osobie, a co za tym idzie 

podjęły decyzję o likwidacji domu zakonnego w Szczecinku i przeniesieniu znajdujących się tutaj sióstr do 

innych domów w Polsce. Podjęły tym samym decyzję o likwidacji kaplicy, świetlicy dla dzieci 

i okna życia. To się stało pomimo sprzeciwu setek mieszkańców Szczecinka, wyrażonego w petycji do Matki 

Generalnej Zgromadzenia, pomimo tego, że znajdujące się tutaj siostry wyrażają swoją gotowość do tego, aby 

pełnić tu w Szczecinku swoją misję w dalszym ciągu, zgodnie ze złożonymi ślubami posłuszeństwa, tej decyzji 

władz zgromadzenia z pewnością podporządkują się;

- stwierdził, że sytuacja jest bezprecedensowa, ponieważ potencjalny nabywca tego domu deklaruje, że po jego 

nabyciu siostry mogłyby pozostać w nim przez co najmniej dwa lata albo i dłużej, ale na to nie zgadzają się 

władze zgromadzenia. Innymi słowy, kasę zgromadzenia zasiliłyby poważne pieniądze pochodzące ze 

sprzedaży domu, wszystko mogłoby funkcjonować tak, jak do tej pory, ale władze zgromadzenia nie wyrażają 

na to zgody;

- nadmienił, że przez blisko 80 lat siostry zapisały wiele wspaniałych kart swojej obecności wśród mieszkańców 

miasta. To właśnie na wniosek sióstr ówczesne komunistyczne władze nadały wsi Horngut urzędowo nową 

nazwę Marcelin, pochodzącą od imienia matki Marceliny Darowskiej, założycielki Zgromadzenia Sióstr 

Niepokalanek. A dzisiaj ma się wydarzyć coś, o czym ówczesne władze komunistyczne mogły tylko pomarzyć, 

ma zostać zamknięty dom Sióstr Niepokalanek w Szczecinku decyzją ich własnego zgromadzenia;

- przypomniał, że od samego początku siostry prowadziły szeroką działalność charytatywną, kiedy zakładały 

pierwszy na tych ziemiach ośrodek Caritas i jest tak dzisiaj, kiedy w dalszym ciągu prowadzą świetlicę 

i opiekują się dziećmi z najuboższych rodzin i trzeba podkreślić, że te działania zawsze były wspierane przez 

miasto, były wspierane przez Panów Burmistrzów, również przez Pana Burmistrza Jerzego Hardie-Douglasa 
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i to zarówno, jeżeli chodzi o funkcjonowanie samej świetlicy dla dzieci, jak i przeróżne remonty, jakie w ciągu 

tych wielu lat były w tym domu przy ulicy Kościuszki 30 wykonywane;

- dodał, że w domu Sióstr Niepokalanek w Szczecinku jest kaplica, którą każdego dnia nawiedzają setki 

mieszkańców miasta, jest okno życia, a wszystko to ma zostać zlikwidowane z ostatnim dniem czerwca tego 

roku;

- poinformował, że ma nadzieję, że taki scenariusz nie zostanie zrealizowany i zdaje sobie sprawę, że nie 

mamy żadnego bezpośredniego wpływu na decyzję władz zgromadzenia, to każde wsparcie w tej sprawie, 

również nas radnych, jest przez mieszkańców Szczecinka oczekiwane i o całej sprawie mieszkańcy 

Szczecinka powinni być poinformowani, co niniejszym uczynił.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- stwierdziła, że radny Pan Janusz przekazał smutną informację, ponieważ wszyscy myśleli, że ta sprawa 

została już zamknięta,

- dodała, że wszyscy wspieramy tą sytuację i czekamy jaki będzie finał.

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Klubu Douglasa:

- złożyła wniosek, jeśli jest taka możliwość informatyczna i prawna, żeby w panelu informatycznym dla radnych 

umieszczać proponowany porządek obrad po zmianach, w sytuacji takiej jak dzisiaj, jeśli z góry wiemy, że 

będą zmiany w porządku obrad,

- dodała, że ułatwiłoby to udział w sesji radnym, którzy korzystają z wersji elektronicznej na sesji.

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- poinformowała, że przekaże tą informację do Biura Rady,

- dodał, że co dobre, to trzeba wprowadzać.

Wojciech Stypa radny:

- stwierdził, że strasznie uciążliwe jest pobieranie każdego pojedynczego dokumentu z tego naszego programu,

- zapytał, czy można wprowadzić zmiany, żeby dokumentacja ściągała się w całości, żeby móc pobrać 

wszystkie dane na swój dysk?

Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- podziękowała za informacje,

- dodała, że przez ostatnie pięć lat tak to funkcjonowało i postara się uwagi i wnioski radnych przekazać do 

Biura Rady i jak będzie możliwość, to zmiany wprowadzimy.

Ad.17.
Zakończenie obrad.
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Grażyna Kuszmar Przewodnicząca Rady Miasta:

- stwierdziła wyczerpanie porządku obrad,

- przypomniała o konieczności składania oświadczeń majątkowych w ciągu 30 dnia od dnia zaprzysiężenia,

- poinformowała, że następna sesja absolutoryjna ustalona jest z Panem Burmistrzem na 18 czerwca, godzina 

9:00,

- poprosiła wszystkich radnych o pozostanie na sali w celu ukonstytuowania się komisji,

- zamknęła II sesję Rady Miasta.

Zakończenie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz.: 11:00.

Na tym protokół zakończono.

P rotol^s porządz iła:

Sylwia BernateK
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